
ATENȚIE!  Mâine  se  sistează
furnizarea energiei electrice
pe Șoseaua Constanței
24 februarie 2025 17:09

Societatea Rețele Electrice anunță
că mâine, 25 februarie 2025, va fi
sistată  furnizarea  energiei
electrice la Mangalia.
Potrivit  comunicatului  Rețele  Electrice,  va  fi  sistată
furnizarea energiei electrice pe Șoseaua Constantei, cu stația
Gara  CFR  Călători  –  întrerupere  totală,  în  intervalul
8.30-16.30.

Benele  Polaris  M  Holding
pentru deșeuri voluminoase au
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fost  amplasate  în  cartierul
Brătianu
24 februarie 2025 17:09

În perioada 24 februarie – 2 martie
2025,  benele  Polaris  M  Holding
pentru  colectarea  deșeurilor
voluminoase  sunt  amplasate  în
cartierul Brătianu.
Potrivit  reprezentanților  Polaris  M  Holding,  benele  sunt
amplasate lângă platformele:

444 – bulevardul I.C. Brătianu, bl. PAV5 – PAV6
501 – str. Matei Milo, bl. A, B (jandarmi)

„Ce poți depune în aceste bene? Mobilier vechi, canapele,
saltele, uși, obiecte sanitare, mochete, calorifere și alte
deșeuri voluminoase de care nu mai ai nevoie.

Alternativ,  poți  duce  deșeurile  voluminoase  la  centrul  de
colectare de pe bulevardul Aurel Vlaicu, nr. 290 A, de luni
până duminică, între 07:00 – 19:00.

Telefon pentru detalii: 0723 372 163.

Știai că…?
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Depozitarea necorespunzătoare a deșeurilor voluminoase
poate duce la amenzi!
Predarea lor în locuri autorizate ajută la un oraș mai
curat și mai organizat.
Multe  materiale  pot  fi  reciclate  sau  refolosite  şi
astfel  putem  contribui  la  protejarea  mediului!”,
transmit  reprezentanții  Polaris  M  Holding.

Primarul  Mangaliei  s-a
înmuiat:  A  convocat
consilierii locali în ședință
de urgență
24 februarie 2025 17:09

Luni,  24  februarie  2025,  la  ora
15:00  este  convocată  de  primarul
Mangaliei o ședință extraordinară,
care  se  va  desfășura  în  sistem
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mixt,  prin  prezență  fizică  a
consilierilor  locali  în  sala  de
ședințe a Consiliului Local aflată
în  incinta  Clubului  Nautic
„Callatis” cât și prin intermediul
mijloacelor electronice.
Pe ordinea de zi sunt următoarele puncte:

Depunerea jurământului de către domnul consilier local1.
LEONARD – FLORIN TĂNASE ;
Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de2.
avizare  a  lucrărilor  de  intervenție  (D.A.L.I.)  și  a
indicatorilor tehnico – economici aferenți proiectului
”DEZVOLTARE TURISTICĂ ÎN STAȚIUNEA VENUS – REABILITARE
CĂI  DE  ACCES  CĂTRE  OBIECTIVE  TURISTICE  NATURALE  ÎN
STAȚIUNEA VENUS, MUNICIPIUL MANGALIA, JUDEȚUL CONSTANȚA”

Inițiator – Primar Aviz Comisii: Comisia Economică, Fonduri
Structurale Europene, Turism și Industrie;

Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de1.
avizare  a  lucrărilor  de  intervenție  (D.A.L.I.)  și  a
indicatorilor tehnico – economici aferenți proiectului
”DEZVOLTARE  TURISTICĂ  ÎN  STAȚIUNEA  CAP  AURORA  –
REABILITARE  CĂI  DE  ACCES  CĂTRE  OBIECTIVE  TURISTICE
NATURALE ÎN STAȚIUNEA CAP AURORA, MUNICIPIUL MANGALIA,
JUDEȚUL CONSTANȚA”

Inițiator – Primar Aviz Comisii: Comisia Economică, Fonduri
Structurale Europene, Turism și Industrie;

Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de1.
avizare  a  lucrărilor  de  intervenție  (D.A.L.I.)  și  a
indicatorilor tehnico – economici aferenți proiectului
”DEZVOLTARE TURISTICĂ ÎN STAȚIUNEA JUPITER – REABILITARE



CĂI  DE  ACCES  CĂTRE  OBIECTIVE  TURISTICE  NATURALE  ÎN
STAȚIUNEA  JUPITER,  MUNICIPIUL  MANGALIA,  JUDEȚUL
CONSTANȚA”

Inițiator – Primar Aviz Comisii: Comisia Economică, Fonduri
Structurale Europene, Turism și Industrie;

(VIDEO)  Cum  se  prezintă
traficul  rutier  în  această
dimineață  în  județul
Constanța
24 februarie 2025 17:09

În noaptea de 17–18 februarie 2025
angajații  Societății  Drumuri
Județene S.A. Constanța au acționat
pe  mai  multe  șosele  acoperite  cu
zăpadă.
Potrivit  reprezentanților  Societății  Drumuri  Județene  S.A.
Constanța  au  acționat  și  încă  sunt  pe  drumurile  județene
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constănțene  23  de  utilaje  pentru  deszăpezire  și  10
autovehicule  în  patrulare.

„Noaptea trecută s-a împrăștiat material antiderapant: 17,2 de
tone.

Au  fost  implicați  în  activitatea  de  deszăpezire  63  de
angajați. Nu sunt drumuri închise și nu s-au semnalat probleme
deosebite.

Se circulă în condiții de iarnă.

Participanții  la  traficul  rutier  sunt  rugați  să  manifeste
prudență în deplasare și să nu plece la drum fără a avea
mașina  echipată  corespunzător  de  iarnă”,  transmit
reprezentanții  Societății  Drumuri  Județene  S.A.
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Trafic  restricționat  pe
bulevardul  Aurel  Vlaicu  din
municipiul Constanța
24 februarie 2025 17:09
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Lucrările  de  modernizare  a
infrastructurii  de  apă  și
canalizare din municipiul Constanța
continuă  cu  un  nou  proiect
important: întregirea conductei de
Fontă  Ductilă  Dn  800  mm  și
conectarea  acesteia  la  conducta
existentă din Oțel Dn 1000 mm, în
proximitatea  sensului  giratoriu
bulevardul  Aurel  Vlaicu  –  strada
Baba Novac. Intervenția face parte
din Contractul de lucrări CL 33 –
„Stație  de  tratare  Palas  –
Reabilitare  linie  nouă  stație  de
tratare  –  localitatea  Constanța”,
în  valoare  totală  de  aproape  16
mil. lei cu TVA.
Prin aceste investiții, se urmărește optimizarea fluxului de
transport al apei și îmbunătățirea fiabilității sistemului,
conform standardelor europene.

Intervențiile vor fi efectuate prin săpătură deschisă pe o
lungime de aproximativ 10 metri. Conducta de Fontă Dn 800 se
află  în  carosabil,  iar  operațiunile  necesită  realizarea
excavației și prelungirea acesteia până la conducta Dn 1000
existentă în trotuar.



Prin urmare, se impune blocarea celor două benzi de circulație
de pe bdul Aurel Vlaicu, în zona sensului giratoriu de la
intersecția cu str. Baba Novac, pe sensul de mers de la Metro
spre bd. I.C. Brătianu.

Măsuri de deviere a traficului:

Traficul  de  pe  sensul  restricționat,  dinspre  Metro  spre
magazinul Jumbo, va fi deviat pe sensul opus, pe banda 2 de
circulație. Odată cu devierea traficului, sensul de circulație
dinspre magazinul Jumbo spre Metro se va realiza pe banda 1 de
circulație. Practic, în zona sensului giratoriu se va putea
circula doar pe partea cu strada Baba Novac pentru ambele
sensuri.

În zona implicată, se va interzice virajul la stânga pentru
ambele sensuri de circulație ale bulevardului Aurel Vlaicu. De
asemenea, virajul la stânga de pe strada Baba Novac va fi
interzis.

Lucrările vor începe sâmbătă, 22 februarie 2025, și se vor
desfășura până luni dimineață, 24 februarie 2025, ora 06:00,
moment până la care suprafața carosabilă va fi readusă la
starea inițială.

Pe toată durata executării acestora, zona va fi împrejmuită și
semnalizată corespunzător, iar Poliția Locală va fi implicată
pentru  gestionarea  traficului  și  minimizarea  disconfortului
rutier.

Reprezentanții RAJA S.A. vor supraveghea îndeaproape, ca și
până  acum,  desfășurarea  lucrărilor,  pentru  a  asigura
respectarea  termenelor  stabilite  și  pentru  a  minimiza
disconfortul resimțit de locuitorii municipiului Constanța. În
acest sens, vor fi luate măsuri pentru îndepărtarea rapidă a
pământului  excavat  și  reducerea  prafului  generat  de
intervenții.

Reamintim că lucrările de modernizare a infrastructurii de apă



și  canalizare  finanțate  prin  Programul  Operațional
Infrastructură  Mare  (POIM),  în  valoare  de  aproximativ  700
milioane  euro,  sunt  pe  ultima  sută  de  metri.  În  cadrul
proiectului,  în  municipiul  Constanța  au  fost  prevăzute  18
contracte de lucrări, însumând peste 652 milioane lei.

Investițiile,  care  vizează  extinderea  și  modernizarea
infrastructurii de apă și apă uzată, vor avea ca finalitate
peste 76 km de rețele noi de apă și de canalizare, pe 264 de
străzi  din  municipiu.  Acest  proiect  reprezintă  o  etapă
importantă  în  modernizarea  infrastructurii  de  apă  și
canalizare  a  municipiului  Constanța,  susținând  dezvoltarea
urbană.

Prin  înlocuirea  și  extinderea  rețelelor  răspundem  nevoilor
populației pentru servicii de înaltă calitate, în conformitate
cu standardele europene în domeniu.

Deputatul  PSD,  Daniel
Georgescu  implicat  în
adoptarea Codului de urbanism
şi reciclarea deşeurilor care
apasă pe bugetele locale
24 februarie 2025 17:09
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Fost primar al localităţii Limanu,
Daniel Gheorghe Georgescu, este de
puţin timp parlamentar, fiind ales
în  Circumscripţia  electorală  nr.
14.  Este  membru  în  două  comisii,
respectiv Comisia de Administraţie
Publică  şi  Comisia  de  Mediu  din
cadrul Camerei Deputaţilor.
Comisia de Administraţie Publică se întruneşte săptămânal, în
zilele de luni începând cu ora 17.00, iar Comisia de Mediu
dezbate iniţiative legislative în fiecare marţi de la orele
12.00.

Potrivit deputatului, luni, 17 februarie la ora 12.00 , va
avea loc o dezbatere publică la Comisia de Mediu, extrem de
importantă  pentru  Primării  care  vizează  gestionarea  şi
reciclarea deşeurilor menajere.

Potrivit  parlamentarului  Daniel  Gheorghe  Georgescu  acest
subiect este nu doar urgent şi actual, ci şi salvator pentru
multe  UAT-uri  care,  anual,  sunt  nevoite  să  achite  amenzi
usturătoare  primite  de  la  Garda  de  Mediu,  sancţiuni  care
destabilizează bugetele locale, tocmai din cauza cuantumului
ridicat.

„Potrivit  legislaţiei  actuale,  un  procent  din  deşeurile



colectate  trebuie  separate  şi  reciclate.  Societăţile  care
strâng gunoaiele informează Primăriile că deşeurile colectate
nu pot fi recuperate şi, astfel, facturează întreaga cantitate
de gunoi colectată. Primăriile plătesc nu doar ridicarea şi
transportul  acestora,  ci  şi  depozitarea,  ajungându-se,  în
final, la preţuri mari, de aici şi tarifele cu care multe
persoane nu sunt de acord. Societăţile, a căror activitate nu
poate  fi  controlată  de  către  Primării,  vin  cu  diferite
pretexte, spun că deşeurile ridicate nu se pot recicla, că
sunt dezintegrate, iar după ce le colectează şi, evident,
reciclează, le vând, obţinând, astfel, venituri duble, pentru
ambele activităţi.

La fiecare sfârşit de an însă, Agenţia de Mediu sanţionează
Primăriile în urma raportărilor pe care le fac în ceea ce
priveşte  gradul  de  recoltare  al  deşeurilor  şi  pentru  că
procentul  de  reciclare  este  nesemnificativ,  sunt  aplicate
amenzi foarte mari, 80 lei pentru fiecare tonă, ajungându-se
la sancţiuni totale de 80.000 lei, cum a plătit mereu Primăria
Limanu! Iată, că această dezbatere programată pentru mâine va
încerca să rezolve această problemă.

Un alt proiect, de asemenea, important va fi adus în discuţie
la Comisia de Administraţie Publică şi vizează aprobarea unui
Cod  de  amenajare  a  teritoriului,  urbanism  şi  construcţii,
prescurtat CATUC. Mai precis, noul Cod reuneşte trei legi în
domeniu, respectiv: Legea nr. 10/1995, privind calitatea în
construcţii, Legea nr. 50/1991 privind autorizarea executării
lucrărilor  de  construcţii  şi  Legea  nr.  360/2001  privind
amenajarea teritoriului şi urbanismul”.

Timpul  alocat  Parlamentului  României  de  către  proaspătul
deputat  este  de  luni  până  joi,  finele  săptămânii  fiind
rezervat  pentru  audienţe  şi  primirea  solicitărilor  de  la
cetăţeni şi agenţi economici, doleanţe care să prindă contur
sub forma unor iniţiative legislative.

Astfel,  de  joi  până  sâmbătă  deputatul  Daniel  Gheorghe



Georgescu  îşi  desfăşoară  actvitatea  la  cabinetul  de
parlamentar deschis, recent, la Mangalia, la parterul clădiri
IGAF din Piaţa Republicii.

(VIDEO)  Consilierii  locali
din  Mangalia  au  aprobat
constituirea ca parte civilă
în  Dosarul  Avocaților.
Potrivit DNA, prejudiciul ar
fi de 2,7 milioane de euro
24 februarie 2025 17:09

În  ciuda  faptului  că  angajații
primăriei  refuză  să  își  facă
datoria  și  să  îi  ajute  pe
consilierii  locali  în  demersurile
lor  legale,  aceștia  au  aprobat,
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astăzi, un proiect de hotărâre prin
care se constituie parte civilă în
„Dosarul Avocaților”. În cazul în
care  inculpații  din  dosar  –
primarul Cristian Radu și mai mulți
foști  și  actuali  funcționari
publici  –  vor  fi  condamnați,
prejudiciul de 13 milioane de lei
(2,7  milioane  de  euro)  le  va  fi
imputat acestora.
De precizat este faptul că aleșii PNL au LIPSIT, din nou, așa
cum ne-au obișnuit la fiecare ședință a Consiliului Local.

Pe  ordinea  de  zi,  aleșii  aveau  un  singur  punct:  cel  al
constituirii ca parte civilă în dosarul penal instrumentat de
DNA Constanța și care se judecă la Curtea de Apel.

Ședința s-a prelungit neașteptat de mult, pentru că aparatul
de specialitate al primarului NU a comunicat aleșilor locali
că este necesară înlocuirea președintelui de ședință, întrucât
mandatul lui Paul Foleanu expirase… ieri!

A  fost  nevoie  ca  aleșii  locali  să  întrunească,  ad  hoc,
comisiile de specialitate și să propună un nou președinte de
ședință.

Ulterior,  consilierii  au  votat,  în  unanimitate,  noul
președinte de ședință – Semiran Abdurefi – dar și proiectul
privind recuperarea celor aproape 3 milioane de euro.

Consilierul AUR Nicolae Moroianu a anunțat că decizia va fi
comunicată DIRECT și Curții de Apel Constanța, ținând cont de



faptul că, din câte se pare, hârtiile oficiale din Primăria
Mangalia nu ajung acolo unde ar trebui.

Ce  spune  DNA  Constanța  despre
Dosarul  Avocaților  din  Primăria
Mangalia:
În iunie 2023, procurorii transmiteau un comunicat de presă în
care arătau că „Direcția Națională Anticorupție – Serviciul
teritorial Constanța a dispus trimiterea în judecată, în stare
de libertate, a inculpaților:

RADU CRISTIAN, la data faptelor și în prezent primar al
municipiului  Mangalia,  județul  Constanța,  pentru
săvârşirea  infracţiunii  de  abuz  în  serviciu,  dacă
funcționarul a obținut pentru sine sau pentru altul un
folos necuvenit, în formă continuată,
BOIŢĂ PETRINA, la data faptelor secretar al municipiului
Mangalia, județul Constanța,
DUMITRANA ROMULUS, la data faptelor administrator public
al municipiului Mangalia, județul Constanța și persoană
delegată cu atribuţii de Primar,
CĂLIN DIDI GEORGE, la data faptelor director în cadrul
Direcţiei juridice şi de administraţie publică locală şi
ulterior  director  în  cadrul  Direcţiei  de  achiziţii
publice şi programe de dezvoltare din cadrul primăriei
municipiului Mangalia, județul Constanța,
VLĂDESCU DANIEL, la data faptelor șef al Serviciului
Juridic  din  cadrul  primăriei  municipiului  Mangalia,
județul Constanța,
FOTIN  DIANA-IONELA,  la  data  faptelor  Director  al
Direcţiei de Management Fiscal şi Control din cadrul
primăriei municipiului Mangalia, județul Constanța,
NEGRU  MARIA,  la  data  faptelor  funcționar  în  cadrul
Compartimentului Control Financiar Preventiv Propriu al
Primăriei Municipiului Mangalia,



Avocat în cadrul Baroului București, (GRIMBERG ANDREI
COSTIN).

toți pentru săvârșirea infracțiunii de complicitate la abuz în
serviciu, dacă funcționarul a obținut pentru sine sau pentru
altul un folos necuvenit, în formă continuată,

În rechizitoriul întocmit, procurorii au reținut, în esență,
următoarea stare de fapt:

În perioada octombrie 2014 – decembrie 2017, inculpatul Radu
Cristian,  în  calitatea  menționată  mai  sus,  cu  încălcarea
dispozițiilor  legale,  ar  fi  încheiat  cu  o  societate  de
avocatură,  reprezentată  de  inculpatul  avocat  în  cadrul
Baroului București, trimis în judecată în prezenta cauză, un
număr de 95 de contracte având ca obiect asistenţa juridică şi
reprezentarea  primăriei  municipiului  Mangalia  în  dosarele
aflate  pe  rolul  instanţelor  judecătoreşti  şi  altor  organe
judiciare sau jurisdicționale. Este de precizat faptul că o
parte dintre acestea ar fi fost încheiate în condițiile în
care, la nivelul primăriei Municipiului Mangalia, existau deja
contracte de asistenţă juridică încheiate cu o altă societate
de avocatură, în care ar fi fost prevăzute onorarii și de
peste 200 de ori mai mici față de cele stabilite în noile
contracte.

În contextul menționat mai sus, primarul Cristian Radu ar fi
beneficiat de ajutorul celorlalți șase inculpați, funcționari
publici, care ar fi întocmit și semnat diverse acte (referate
de necesitate, caiete de sarcini, etc.), ce ar fi stat la baza
organizării unor proceduri formale de achiziție a serviciilor
judiciare menționate mai sus.

Ca  urmare  a  demersurilor  menționate  mai  sus,  primăria
municipiului Mangalia a fost prejudiciată cu suma totală de
13.675.922 lei.

În cauză au fost dispuse măsuri asigurătorii.



Primăria municipiului Mangalia a comunicat faptul că nu se
constituie parte civilă în procesul penal.

Dosarul a fost trimis spre judecare Curţii de Apel Constanţa
cu propunere de a se menține măsurile asigurătorii dispuse în
cauză.

Facem  precizarea  că  această  etapă  a  procesului  penal
reprezintă, conform Codului de procedură penală, finalizarea
anchetei penale și trimiterea rechizitoriului la instanță spre
judecare,  situație  care  nu  poate  să  înfrângă  principiul
prezumției de nevinovăție.

Menționăm  că  prezentul  comunicat  a  fost  întocmit  în
conformitate cu art. 28 alin. 4 din Ghidul de bune practici
privind relația sistemului judiciar cu mass media, aprobat
prin Hotărârea Plenului Consiliului Superior al Magistraturii
nr. 197/2019″.

Au început înscrierile pentru
Concursul de pictură și desen
„Apa este Viață” 2025
24 februarie 2025 17:09
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Ești pasionat de artă și vrei să
îți exprimi creativitatea? Înscrie-
te la concursul de pictură și desen
„Apa este Viață”!
Tema  din  acest  an,  „Călătoria  apei:  din  natură  în  viața
noastră”, îi provoacă pe tinerii artiști să surprindă, prin
desen sau pictură, circuitul apei și rolul său esențial în
viața de zi cu zi.

Dacă ești elev într-o școală din județul Constanța, ai între 7
și 16 ani și îți place să desenezi sau să pictezi, te așteptăm
să ne surprinzi cu viziunea ta artistică asupra drumului apei!

Un concurs cu impact educativ și ecologic

Concursul are ca scop evidențierea importanței apei ca resursă
esențială pentru viață și conștientizarea publicului asupra
necesității  protejării  acesteia.  Elevii  sunt  invitați  să
realizeze lucrări originale, care să ilustreze circuitul apei
în natură și parcursul ei până la consumul uman, subliniind
rolul  vital  pe  care  îl  joacă  în  menținerea  echilibrului
ecosistemelor și în viața noastră de zi cu zi.

Cum te poți înscrie?

Perioada de înscriere este deschisă până pe 2 martie 2025.
Participanții  trebuie  să  trimită  lucrările  digitalizate  pe
adresa de e-mail concurs@rajac.ro, împreună cu Declarația de
consimțământ  parental,  conform  regulamentului  disponibil  pe
pagina  oficială  de  Facebook  a  RAJA  S.A.  și  pe  site-ul
companiei.

Premii și recunoaștere

Cele  mai  apreciate  lucrări  vor  fi  premiate  cu  laptopuri,
tablete,  Ebook  Reader  Scribe  și  vouchere  la  librăria



Cărturești! În plus, lucrările câștigătoare vor fi expuse și
promovate în cadrul unor evenimente organizate de RAJA S.A.,
oferind  tinerilor  artiști  o  platformă  de  exprimare  și
recunoaștere  a  talentului  lor.

Pentru  mai  multe  informații,  vă  rugăm  să  consultați
regulamentul concursului pe pagina de Facebook a RAJA S.A.
https://www.facebook.com/scRAJAsa/ sau pe site-ul oficial al
companiei, https://rajac.ro/ziua-mondiala-a-apei/.

Primăria Pecineaga a demarat
consultarea  publică  privind
elaborarea  noului  PUG  al
comunei
24 februarie 2025 17:09

În conformitate cu art. 37 din Ordinul
2701/30.12.2010  pentru  aprobarea
Metodologiei de informare și consultare a
publicului cu privire la elaborarea sau
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revizuirea  planurilor  de  amenajare  a
teritoriului și de urbanism, a Legii nr.
52/2003 privind transparența decizională
în administrația publică, cu completările
ulterioare și conform Legii nr. 544/2001
privind liberul acces la informațiile de
interes  public,  cu  modificările  și
completările ulterioare, vă informăm că a
fost demarată procedura de informare și
consultare  a  populației  cu  privire  la
documentația: “PLAN URBANISTIC GENERAL AL
COMUNEI  PECINEAGA,  JUDEȚ  CONSTANȚA
ELABORAREA/ACTUALIZARE ÎN FORMAT DIGITAL
A  DOCUMENTAȚIEI  DE  AMENAJARE  A
TERITORIULUI  ȘI  DE  URBANISM  PLAN
URBANISTIC  GENERAL  PENTRU  COMUNA
PECINEAGA”,  inițiator  și  beneficiar
Primăria Pecineaga.
În  perioada  10.02.2025  –  27.03.2025  (45  de  zile)  aveți
posibilitatea  să  consultați  documentele  complete  ale
propunerilor Planului Urbanistic General al Comunei Pecineaga
(planșele, Regulamentul General non-tehnic), atât pe pagina
web  a  Primăriei,  cât  și  la  sediul  Primăriei  Pecineaga,
Compartimentul Urbanism, în zilele lucrătoare în intervalul
orar 08:00-16:00.

Publicul  este  invitat  să  transmită  observații  asupra
documentelor  expuse/disponibile  pe  site-ul  primăriei  și  la
sediul Primăriei Pecineaga, în scris (Compartimentul Urbanism)
sau pe e-mail secretariat@primaria-pecineaga.ro, în maxim 45
de zile calendaristice de la data anunțului.



Dezbaterea  publică  privind  propunerile  și  prevederile
preliminare ale Planului Urbanistic General va avea loc în
data de 27.03.2025 la sediul Căminului Cultural al comunei
Pecineaga situat în Șos. Ștefan cel Mare, nr. 66, începând cu
ora 10:00 până la ora 12:00.

Cartierul  Brătianu  din
Constanța, fără apă potabilă
24 februarie 2025 17:09

Astăzi  –  12  februarie  2025,  s-a
înregistrat o avarie pe conducta de
alimentare cu apă, cu diametrul de
400 mm, de la intersecția bd. I.C.
Brătianu cu str. Cezar Bolliac, din
municipiul Constanța.
Pentru remedierea acesteia, echipele RAJA sistează furnizarea
apei potabile, în intervalul orar 08.45 – 17.00. În acest timp
sunt  afectați  de  lipsa  apei  consumatorii  din  cartierul
Brătianu.

https://editiadesud.ro/cartierul-bratianu-din-constanta-fara-apa-potabila/
https://editiadesud.ro/cartierul-bratianu-din-constanta-fara-apa-potabila/


Tuzla:  Se  reia  distribuirea
către  populație  a  pubelelor
destinate deșeurilor menajere
24 februarie 2025 17:09

Primarul  comunei  Tuzla,  Taner
Reșit, anunță reluarea distrubuirii
către  populație  a  pubelelor
destinate deșeurilor menajere.
„Începând  de  vineri,  14.02.2025  și  zilele  17.02.2025  –
20.02.2025,  reluăm  distribuirea  către  populație  a
recipientelor de colectare reziduale (pubelele negre de 120 L
destinate exclusiv deșeurilor menajere) pe raza comunei Tuzla.

Activitățile  de  redistribuire  se  vor  desfășura  de  către
reprezentanții  SC  IRIDEX  GROUP  SALUBRIZARE  în  zilele
menționate mai sus conform programului standard de colectare a
deșeurilor menajere.

Cetățenii care nu au putut prelua recipientele ce li se cuvin
vor trebui să solicite revenirea prin apelarea numarului de
telefon: DISPECERAT IRIDEX – 0219739”, a transmis priomarul
din Tuzla, Taner Reșit.

https://editiadesud.ro/tuzla-se-reia-distribuirea-catre-populatie-a-pubelelor-destinate-deseurilor-menajere/
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Polaris M Holding: Doar 36%
din  cuantumul  taxei  de
salubrizare  din  Constanța
ajunge la companie
24 februarie 2025 17:09

Într-un comunicat de presă, Polaris
M  Holding  arată  că  taxa  de
salubrizare s-a mărit, dar din suma
totală  percepută  drept  taxă  de
salubrizare,  societatea  facturează
36%.
„Știm că în ultima vreme s-au ridicat multe întrebări despre
costurile gestionării deșeurilor și modul în care bugetul este
folosit.  Noi,  Polaris,  vrem  să  fim  transparenți  cu  voi
deoarece sunteți partenerii noștri în această misiune.

Știați că din suma totală pe care o achitați lunar pentru
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gestionarea deșeurilor, doar 36% ajunge la noi?

Aceasta  este  partea  din  care  acoperim  colectarea  și
transportul  deșeurilor,  investiția  în  echipamente,  salarii
etc. . Restul de 64% este reprezentat de taxe către stat și
alte contribuții.

De unde vin aceste costuri?

Colectare și transport: 36% – Polaris ia gunoiul din tot
orașul și îl duce la groapa de la Ovidiu, aflată la 50
km dus-întors. Acest proces implică salarii, combustibil
și întreținerea mașinilor.
Depozitare:  20%  TRACON  SA  –  Costuri  pentru  groapa
autorizată de la Ovidiu.
Contribuție economie circulară: 25% – Bani care merg
către Fondul de Mediu, pentru proiecte de reciclare și
protecția mediului.
TVA: 19% – Taxă colectată de stat.

Ce facem noi pentru orașul Constanța?

Strângem  gunoiul  din  toate  colțurile  orașului,
indiferent de vreme sau condiții.
Transportăm deșeurile 50 km dus-întors până la groapa de
la Ovidiu, suportând costuri pentru salarii, combustibil
și utilaje.
Suntem  dedicați  unui  oraș  mai  curat,  lucrând  zi  și
noapte pentru a menține Constanța așa cum merită să fie.

Știm că este supărător să plătiți mai mult. Noi vom continua
să prestăm serviciile cu devotament.

Însă avem nevoie și de voi:

– să reciclați

– să reduceți deșeurile

– să cereți transparență de la cei care administrează banii



publici.

Polaris  este  aici  pentru  voi,  pentru  Constanța,  pentru
viitor”, transmit reprezentanții Polaris M Holding.

A început concursul „Apa este
Viață”  –  2025.
Tema:  „Călătoria  apei:  din
natură în viața noastră”
24 februarie 2025 17:09

RAJA S.A. dă startul concursului de
pictură și desen „Apa este Viață”! 
Tema: „Călătoria apei: din natură
în viața noastră”. 
Toți  elevii  din  județul  Constanța  sunt  așteptați  să  își
exprime, prin artă, viziunea despre apă, resursa esențială
care susține viața pe Pământ.

Concursul este deschis elevilor cu vârste între 7 și 16 ani,
iar desenele sau picturile pot fi realizate în orice tehnică,
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alb-negru sau în culori. Toți participanții sunt invitați să
își trimită lucrările prin e-mail până la data de 2 martie
2025.

Premii atractive pentru câștigători

Cei  care  vor  ajunge  pe  podium  vor  avea  parte  de  premii
surpriză, la care orice copil visează, iar lucrările vor fi
expuse într-o galerie online pe pagina de Facebook RAJA S.A.

Cum să te înscrii?

Trimite lucrarea ta (format digital – JPEG, JPG sau PNG, cu o
rezoluție mare) la adresa concurs@rajac.ro, până pe 2 martie
2025. Nu uita să adaugi Declarația de consimțământ parental,
conform Regulamentului.

Concursul „Apa este Viață” este o oportunitate minunată de a
învăța  despre  importanța  apei  și  de  a-ți  pune  în  valoare
creativitatea. Nu rata șansa de a câștiga premii valoroase și
de a-ți expune lucrările într-o expoziție virtuală!

Detalii complete pe https://www.facebook.com/scRAJAsa/ și pe
https://rajac.ro/ziua-mondiala-a-apei/.

Start înscriere!

(VIDEO)  Deputatul  Daniel
Georgescu:  Nu  am  uitat
promisiunea făcută. Vă aștept

mailto:concurs@rajac.ro
https://www.facebook.com/scRAJAsa/
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la audiențe joi, la Mangalia
și vineri la Limanu!”
24 februarie 2025 17:09

Deputatul  Daniel  Geogescu
reamintește  cetățenilor  care
trăiesc în Mangalia, Limanu, precum
și  în  celelalte  localități  din
zonă,  că  biroul  său  parlamentar
este  deschis  la  finalul  fiecărei
săptămâni.
„Sunt la treabă, în București – unde se dezbate bugetul pe
2025.

Dar nu am uitat promisiunea făcută tuturor constănțenilor.

Când nu am ședințe extraordinare în Parlament, în fiecare joi,
vă aștept la audiențe la Mangalia și vineri la Limanu!

Mulțumesc tuturor colegilor pentru gândurile bune și cuvintele
care mă onorează!”, a transmis deputatul Daniel Georgescu.
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Spitalul Județean Constanța a
încheiat  colaborarea  cu
laboratorul  privat  de
analize.  De  ieri,  unitatea
medicală  are  propriul
laborator
24 februarie 2025 17:09

Consiliul  Județean  Constanța  a
transmis un comunicat de presă în
care arată că, de ieri, laboratorul
privat în care se făceau analizele,
a  fost  înlocuit  cu  un  laborator
propriu  al  unității  medicale,
prețurile coborând de la 500 de lei
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la numai 20 de lei.
„După o serie de demersuri cu implicații majore, ne aflăm
astăzi în postura de a anunța că Spitalul Județean Constanța
redevine al cetățenilor.

Ieri, laboratorul de analize propriu a fost pus în funcțiune,
marcând  sfârșitul  colaborării  cu  Synevo,  furnizorul  privat
care a activat în spital timp de 14 ani. Acesta a refuzat să
asigure o perioadă de tranziție, însă laboratorul spitalului
este deja pe deplin operațional, oferind întreaga gamă de
analize necesare pacienților, la costuri mai mici și cu timpi
de așteptare reduși.

O analiză de sânge al cărui cost ajunge acum la 20 lei era
decontată de SCJU către Synevo cu 500 lei. Economia lunară
rezultată din deschiderea laboratorului propriu este estimată
la  600.000  de  lei,  bani  care  vor  fi  reinvestiți  în
îmbunătățirea serviciilor medicale pentru pacienți. Asigurăm
cetățenii  că  laboratorul  spitalului  are  toate  dotările
necesare  și  personal  calificat,  astfel  încât  acuratețea
rezultatelor să fie garantată.

Amintim  că  luna  trecută  și  imagistica  spitalului  a  fost
înființată și este operațională, acest lucru aducând economii
considerabile  pentru  bugetul  spitalului”,  se  arată  în
comunicat.

Un  alt  pas  important  spre  a  reda  spitalul  la  întreaga
capacitate constănțenilor este eliberarea spațiilor ocupate de
entități private. A fost obținută deja o hotărâre de instanță
în acest sens și mergem mai departe cu alte și alte perimetre
ce trebuie vacantate. Avem nevoie de spațiu pentru extinderea
Unității de Primiri Urgențe, înființarea unei linii de gardă
de  stomatologie,  externalizarea  secției  de  arși,  aducerea
secției  de  dermato-venerologie  în  spital  și  multe  alte
proiecte dedicate cetățenilor județului.



Florin Mitroi, președintele CJ Constanța, spune că: „Aceste
aspecte  sunt  doar  principalele  reușite  de  la  preluarea
mandatului de către noua conducere. Lupta pentru optimizarea
serviciilor prestate de spital către cetățeni continuă, zi de
zi fiind organizate ședințe de lucru, consultări cu juriști și
avocați, implementare de strategii.

Au trecut doar două luni de la preluarea mandatului. Poate din
afară pare că lucrurile nu s-au schimbat, dar vă garantez că
nu este așa. Lucrez constant pentru cetățeni, iar rezultatele
vor fi din ce în ce mai vizibile. Procedurile birocratice sunt
greoaie, iar unele contracte și practici înrădăcinate de ani
de zile sunt dificil de modificat. Însă nu vom opri motoarele.
Vom  continua  aceste  demersuri  până  când  Spitalul  Județean
Constanța  va  deveni  o  instituție  cu  adevărat  eficientă,
dedicată exclusiv pacienților”.

Iată  unde  puteți  arunca
săptămâna  aceasta  deșeurile
voluminoase, la Constanța
24 februarie 2025 17:09

Polaris M Holding anunță că, între
3  și  9  februarie  2025,  puteți
depozita  mobilier  vechi,  saltele,
uși,  obiecte  sanitare,  calorifere
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și  alte  deșeuri  voluminoase  în
containerul  amplasat  în  cartierul
C.E.T., lângă Platforma 110, Aleea
Egretei, bl. C2.
Dacă nu poți ajunge în această perioadă, poți preda deșeurile
voluminoase oricând la Centrul de Colectare de pe B-dul Aurel
Vlaicu nr. 290 A, între 08:00 – 16:30.

Telefon contact: 0723 372 163.

(VIDEO) Dr. Dan Lefter: „Ce
fac  consilierii  PNL  și
primarul Cristian Radu este o
BĂTAIE  DE  JOC  la  adresa
cetățenilor care ne-au votat”
24 februarie 2025 17:09
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În  cadrul  ședinței  de  consiliu
local ce a avut loc astăzi pe un
hol al primăriei Mangalia, chiar în
fața  ușii  închise  a  primarului
Cristian  Radu,  dr.  Dan  Lefter  a
făcut  o  scurtă  declarație  pe
marginea situației tensionate.
„Sunt nou în această activitate în Consiliul Local Mangalia.

Dar ceea ce se întâmplă în ultima perioadă este o bătaie de
joc nu doar la adresa colegilor mei, ci, direct, la adresa
cetățenilor care ne-au votat pentru a-i reprezenta aici.

O ședință făcută pe genunchi, cu disprețul consilierilor PNL
și al domnului primar care se ascunde în birou, după o ușă
capitonată, este o bătaie de joc la adresa populației.

Cetățenii trebuie să înțeleagă că noi, cei pe care i-au votat,
chiar încearcăm să facem ceva pentru o viață mai bună în
Mangalia, dar că suntem sistematic împiedicați, abuziv, de
aparatul administrativ și cei 8 consilieri PNL”, a spus dr.
Dan Lefter.

https://editiadesud.ro/wp-content/uploads/2025/01/Untitled-
video-Made-with-Clipchamp.mp4
Pe aceeași temă:

(VIDEO) Consilierii PSD, USR și AUR au RESPINS majorarea
prețului gigacaloriei, PNL a votat „pentru”. Ședința s-a
ținut în fața ușii primarului

https://editiadesud.ro/wp-content/uploads/2025/01/Untitled-video-Made-with-Clipchamp.mp4
https://editiadesud.ro/wp-content/uploads/2025/01/Untitled-video-Made-with-Clipchamp.mp4
https://editiadesud.ro/consilierii-psd-usr-si-aur-au-respins-majorarea-pretului-gigacaloriei-pnl-a-votat-pentru-sedinta-s-a-tinut-in-fata-usii-primarului/
https://editiadesud.ro/consilierii-psd-usr-si-aur-au-respins-majorarea-pretului-gigacaloriei-pnl-a-votat-pentru-sedinta-s-a-tinut-in-fata-usii-primarului/
https://editiadesud.ro/consilierii-psd-usr-si-aur-au-respins-majorarea-pretului-gigacaloriei-pnl-a-votat-pentru-sedinta-s-a-tinut-in-fata-usii-primarului/


Ședință-fulger,  convocată  de
primarul  Radu:  MAJORAREA
prețului  la  gigacalorie,  pe
ordinea de zi
24 februarie 2025 17:09

Primarul Cristian Radu a convocat o
ședință pe repede înainte, online,
în  cadrul  căreia  să  fie  aprobat
noul preț al gigacaloriei.
Ședința  a  fost  convocată  online,  cel  mai  probabil  ca
mangalioții să nu poată asista și nici să comenteze în vreun
fel  la  decizia  pe  care  Cristian  Radu  o  pune  pe  masa
consilierilor  locali.

Cu toate acestea, din sursele noastre, am aflat că o parte a
aleșilor locali vor veni, fizic, la orele 13.00, la sediul
Primăriei Mangalia.

Pe ordinea de zi figurează, deocamdată, doar două proiecte,
ambele  inițiate  de  primarul  Radu:  aprobarea  efectuării  de
cheltuieli peste limita a 1/12 din buget pentru Goldterm (până
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la  aprobarea  bugetului  local)  și  majorarea  prețului  la
gigacalorie.

Potrivit  inițiatorului  proiectului,  „prin  adresa  nr.  72/15
ianuarie  2025,  operatorul  Goldterm  Mangalia  a  propus  spre
aprobare ajustarea, de la 1 ianuarie 2025 a prețului local
pentru activitatea de producere, distribuție și furnizare în
sistem centralizat a energiei termice în Municipiul Mangalia
după cum urmează:

de  la  807,38  de  lei/gigacalorie,  fără
TVA,  pentru  populație  în  perioada
noiembrie-decembrie  2024  la  1.014
lei/gigacaloria  fără  TVA,  pentru
activitatea  de  producere  a  energiei
termice  în  centrale,  pe  bază  de  gaze
naturale. Populația va achita, de la 1
ianuarie 978,55 lei/gigacaloria, fără TVA
(1.164  lei),  pentru  perioada  ianuarie-
martie 2025″.
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Pe aceeași temă:

În prag de iarnă, Primăria Mangalia face alba neagra cu
prețul gigacaloriei. Mărește tariful în septembrie ca să îl
scadă în plină campanie electorală (facsimil)
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Primăria Pecineaga scoate la
licitație  un  spațiu  în
Dispensarul Medical Uman
24 februarie 2025 17:09

Primăria  Pecineaga  anunță
organizarea unei licitații publice
pentru  un  spațiu  situat  în
Dispensarul  Medical  Uman  din
comună.
Conform caietului de sarcini, spațiul scos la licitație este
situat  în  Dispensarul  Medical  Uman,  aparținând  domeniului
public al comunei Pecineaga, în suprafață totala de 33,68 mp,
din care:

cabinet stomatologic în suprafață de 16,15 mp,
spatiu depozitare 3,33 mp,
spălătorie 1,97 mp
spatii comune 12,23 mp,

Persoanele interesate pot intra în posesia unui exemplar al
documentației de atribuire la cerere, de la sediul instituției
Comuna Pecineaga sau pe site-ul www.primăria-pecineaga.ro.

Data-limită de depunere a ofertelor este 19 februarie 2025,
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ora 16:00.

Ofertele vor fi deschise pe 20 februarie 2025, ora 10:00.

 

ATENȚIE!  Mâine  se  sistează
furnizarea energiei electrice
în  mai  multe  cartiere  ale
Mangaliei
24 februarie 2025 17:09

Pentru  efectuarea  lucrărilor  de
mentenanță  sau  modernizări  ale
rețelei  de  alimentare  cu  energie
electrică  a  clienților,  Rețele
Electrice  România  anunță  sistarea
totală  a  curentului  electric  în
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municipiul  Mangalia,  miercuri,  29
ianuarie 2025.
Potrivit  anunțului  Rețele  Electrice,  sistarea  energiei
electrice va avea loc în intervalul orar 08:30 – 16:30, pe
următoarele străzi:

General Dragalina,
Gheorghe Doja,
Dumitru Ana,
Luminii,
Soarelui,
Radu Vulpe,
Munteniei – parțial,
George Enescu,
Gării,
1 Mai
Gheorghe Nețoi.


